
VRAGENUUR VVD - Inloopbijeenkomsten

De vragen:

1. Hoe kijkt het college terug op de inloopbijeenkomsten van de afgelopen dagen? 

2. Was het niet beter geweest om de inloopbijenkomsten in een eerder stadium te 
hebben gehouden waardoor bewoners niet overvallen waren met de brief en er 
wellicht meer draagvlak in ons dorp was ontstaan?

3. Waarom zijn er geen uitnodigingen voor de inloopbijeenkomsten verstuurd via een 
persbericht, social media en de gemeentekrant?

4. Wat gaat het college doen met de extra vier weken en hoe ziet de communicatie 
eruit tot de raad een besluit heeft genomen over het verlenen van een eerste 
krediet?
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